

## ANNEX C

No. 23 (a). INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE AMELIORATION OF THE CONDITION OF THE WOUNDED AND SICK IN ARMIES IN THE FIELD. SIGNED AT GENEVA ON 6 JULY 1906<sup>1</sup>

## TERMINATION

By a notification dated 15 April 1970 the Government of Switzerland informed all Parties to the Geneva Conventions for the protection of war victims<sup>2</sup> that the above-mentioned Convention ceased to have effect on that date, Costa Rica,<sup>3</sup> the last Contracting Party to the said Convention, having acceded with effect from 15 April 1970 to the Geneva Convention for the amelioration of the condition of the wounded and sick in Armed Forces in the field of 12 August 1949,<sup>4</sup> effective on 15 April 1970.

*Certified statement was registered at the request of Switzerland on 20 April 1970.*

<sup>1</sup> *British and Foreign State Papers*, vol. 99, p. 968; for subsequent actions published in the League of Nations, *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 1 and 2.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 75.

<sup>3</sup> *Ibid.*, vol. 703, p. 461.

<sup>4</sup> *Ibid.*, vol. 75, p. 31.

## ANNEXE C

N° 23a. CONVENTION POUR L'AMÉLIORATION DU SORT DES BLESSÉS ET DES MALADES DANS LES ARMÉES EN CAMPAGNE. SIGNÉE À GENÈVE LE 6 JUILLET 1906<sup>1</sup>

## ABROGATION

Par une notification en date du 15 avril 1970 le Gouvernement suisse a informé toutes les parties aux Conventions de Genève pour la protection des victimes de guerre<sup>2</sup> que la Convention susmentionnée avait cessé d'avoir effet à cette date, le Costa Rica<sup>3</sup>, dernière partie contractante à cette Convention, ayant adhéré, avec effet au 15 avril 1970, à la Convention de Genève du 12 août 1949 pour l'amélioration du sort des blessés et des malades dans les forces armées en campagne<sup>4</sup>.

*La déclaration certifiée a été enregistrée à la demande de la Suisse le 20 avril 1970.*

<sup>1</sup> De Martens, *Nouveau Recueil général de Traités*, troisième série, tome II, p. 620; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 1 et 2.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 75.

<sup>3</sup> *Ibid.*, vol. 703, p. 461.

<sup>4</sup> *Ibid.*, vol. 75, p. 31.